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Director ANRE: Nu am vazut Guvernul sa încurajeze economia de energie

Masurile luate de Guvern privind compensarea si plafonarea facturilor la energie ar fi trebuit acompaniate

de mesaje care sa încurajeze economia de energie si stoparea risipei, a afirmat, marti, Maria Mânicuta,

director pentru tarife de retea în cadrul Autoritatii Nationale de Reglementare în Energie (ANRE). 

"Eu am fost foarte surprinsa ca masurile pe care cu foarte mare urgenta le-a luat Guvernul acum când au fost

aceste spike-uri de crestere a preturilor s-au referit doar la plafonarea costurilor, dar nu am vazut nimic

spunându-se ca cea mai ieftina energie pe care o avem la dispozitie este cea pe care o economisim", a spus

oficialul ANRE.

"Din masurile pe care le-a luat Guvernul eu nu am vazut ca este una care sa încurajeze în mod real economia de

energie, sau sa stopeze risipa care, dupa parerea mea, exista în sistemul energetic, atât de partea de energie

electrica, cât si pe partea de gaze naturale", a continuat Mânicuta.

În opinia sa, primul lucru care ar trebui facut este izolarea termica a cladirilor, domeniu unde se risipeste o mare

parte din productia de energie a tarii.

Oficialul ANRE a vorbit si de introducerea tarifului binom.

"Speram de anul viitor sa facem o simulare reala, iar din perioada de reglementare urmatoare sa fim capabili sa

introducem si tariful binom", a aratat Mânicuta.
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